
國別報告(Country-by-Country Report) 

表 1、跨國企業集團於各租稅管轄區之所得、稅負及營運活動分配概況
Table 1. Overview of allocation of income, taxes and business activities by tax jurisdiction

跨國企業集團名稱 Name of the MNE group：

會計年度 Fiscal year concerned：YYYY-MM-DD～YYYY-MM-DD
幣別 Currency：
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表 2、跨國企業集團於各租稅管轄區之國別報告成員集合名單
Table 2. List of all the Constituent Entities of the MNE group included in each aggregation per tax jurisdiction

跨國企業集團名稱 Name of the MNE group：

會計年度 Fiscal year concerned：YYYY-MM-DD～YYYY-MM-DD

租稅

管轄區 1
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表 3、其他補充資訊
Additional Information

跨國企業集團名稱 Name of the MNE group：

會計年度 Fiscal year concerned：YYYY-MM-DD～YYYY-MM-DD

請提供任何必要或有助瞭解國別報告應揭露資訊之簡要說明。

Please include any further brief information or explanation you consider necessary or that would facilitate the understanding of the compulsory information 
provided in the country-by-country report.

註：
Note:
1. 請依營利事業所得稅結算申報書所附國家代碼表填列「國家代碼」。

Please fill in the “country code” according to the list of country code in Profit-seeking income tax return forms.
2. 請填報成員之「稅務識別碼」(指租稅管轄區之稅捐機關用於辨識該成員之編號或具同等功能之其他辨識碼)。

Please fill in the “Tax Identification Number, TIN,” a number used by the tax administration of the tax jurisdiction in which the constituent entity is resident in
order to identify the constituent entity, or any other identification number with equivalent functions for tax purposes.

3. 請在表 3、「其他補充資訊」具體說明國別報告成員從事營運活動之性質。
Please specify the nature of the activity of the Constituent Entity in the “Additional  Information” section.

3
第1聯 正聯（稽徵機關存查）
第2聯 副聯（供掃描建檔用，各項數據務請填寫清楚) 


	國別報告(Country-by-Country Report)

